
Junta 06 abril 2022
20,30

Reunió 6 abril 2022
Yasseli Piedra, Laia Vidal, Raquel Rios, Anna Pagès, Núria del Pozo, 
Irene Muñoz, Marc Castellví, Esther Carbonell, Sílvia García.

Marc Castellví comenta la creació de la C. de Diversitat que algunes famílies 
li han demanat què inlcou la comissió de diversitat per si pot incloure temes 
de l’EAP. Es parlarà amb la Neus i al Consell el dia que es presenti.

Verda
El projecte de patis s’ha presentat a l’ajuntament via instància per la 
renaturalització del pati. 
El passat divendres hi va haver tall de carrer i es va trobar a faltar una figura 
que organitzi el tall una mica. Es parla de crear una comissió de talls de carrer 
per tal de poder organitzar-se una mica millor. 
Es vol demanar una reunió amb l’alcaldessa per saber perquè a la nostra 
escola no es fa res de res. Es farà via mail.
La UAB ens proposa fer un jardó vertical a la façana de l’escola. Estem 
esperant pressupost de material per saber si es podria fer o no.

Pedagògica
La setmana passada es va fer reunió amb la Neus. Se li va proposar fer una 
newsletter per informar a les famílies de les diferents activitats que es fan a 
les aules. 
També es vol reactivar l’hort i es va proposar una festa del bricolatge al 
setembre.
L’acompanyament a les sortides s’haurà de parlar al consell si es pot 
reprendre.
De cara a la reunió de benvinguda de P3 hem de preparar la presentació de 
l’AFA i el full d’inscripció.
Es va plantejar una enquesta sobre la comunicació de l’escola-famílies, 
s’haurà d’aprovar per consell.

Delegats
La Noemí ens explica els temes que van sortir a la reunió de delegats.
A l’hora del menjador sembla que s’abusa de l’ús de pantalles (sobretot a 
infantil). També es demana que es facin tallers perquè ara mateix sembla que 
no se’n fan. Els cursos més alts es queixen que no es compleixen els ratis. 
A l’hora de menjador sembla que hi ha conflictes que es traslladen a l’aula. 
Els de P5 demanen si podrien dinar a classe. Es comentarà amb l’empresa. 
Es demanarà a l’empresa si es pot canviar de coordinadora.



Cal veure com van els tallers perquè creiem que no se n’estan fent i 
l’empresa ens diu que si. Cal revisar bé què està passant als migdies en el 
temps lliure dels infants.
Es demana que a la c. de convivència també es puguin tractar conflictes entre 
adults i alumnes.

Comunicació
La comissió vol preparar un pla de comunicació. Es vol programar un 
newsletter per tot el curs vinent de cara a enviar a les famílies.

Casal i casalet
Village Niu faran l’intensiu de natació.
El casalet de juny es decidirà segons les propostes presentades qui el farà.
Es demanarà avançar l’hora de la natació al Q.
L’Escotilló ens ha presentat ja la proposta de casal i colònies. 

Extraescolars
Cal presentar el pla d’extraescolars a prinicipis de maig per fer-ho arribar a 
totes les famílies.

Acabem a les 23,29h

La presidenta La secretària
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